

双登蓄电池6-GFM-100铅酸免维护12V100AH机房UPS电源通信储能用

产品名称	双登蓄电池6-GFM-100铅酸免维护12V100AH机房UPS电源通信储能用
公司名称	山东鹏畅新能源科技有限公司
价格	.00/件
规格参数	品牌:双登 型号:6-GFM-100 货源类别:现货
公司地址	山东省济南市历下区工业南路
联系电话	15066660575 18801309060

产品详情

双登蓄电池安装与使用注意事项

双登蓄电池安装注意事项

- (1)在安装过程中要注意绝缘。
- (2)在安装过程中要注意让电池之间保持一定的间距,以保证空气流通。
- (3)不要让电池与有机溶剂接触。
- (4)请不要把不同种类的蓄电池混合使用。
- (5)不要把机器安装成密闭形结构。
- (6)不要在双登蓄电池上给予异常的振动与撞击。
- (7)不要让双登蓄电池与有机溶剂接触。

双登蓄电池使用注意事项

- (1)如发现电槽变形及漏液等现象,请不要使用,应以更换。
- (2)定期进行双登蓄电池检查。(9)端子处如果连线不紧,有引发火灾的危险性。
- (3)UPS用的双登蓄电池是用于浮充使用,如果频繁使用双登蓄电池(类似循环使用),将严重影响双登蓄

电池的涓流寿命。

(4)初次使用或长期放置后使用一定要充电。

(5)确认使用条件符合厂家的规格要求。

(6)双登蓄电池更换时要注意双登蓄电池的荷电状态与成组使用的双登蓄电池荷电状态-致!

(7)双登蓄电池容量低于初期容量的50%时,应及时更换双登蓄电池。

(8)建议如无断电情况可3~6月做一次放电,如发现双登蓄电池的充电电压或放电特性等有异常时,请更换此双登蓄电池。

Precautions for Installation and Use of Shuangdeng Battery

Installation precautions for Shuangdeng battery

(1) Pay attention to insulation during installation.

(2) During the installation process, it is important to maintain a certain distance between the batteries to ensure air circulation.

(3) Do not let the battery come into contact with organic solvents.

(4) Please do not mix different types of batteries.

(5) Do not install the machine in a closed structure.

(6) Do not give abnormal vibration or impact to the Shuangdeng battery.

(7) Do not let the Shuangdeng battery come into contact with organic solvents.

Precautions for using Shuangdeng batteries

(1) If any deformation or leakage of the battery is found, please do not use it and replace it.

(2) Regularly inspect the Shuangdeng battery. (9) If the wiring at the terminal is not tight, there is a risk of fire.

(3) The Shuangdeng battery used for UPS is used for float charging. If the Shuangdeng battery is frequently used (similar to cyclic use), it will seriously affect the Shuangdeng battery

Trickle life of the battery.

(4) Be sure to charge after initial use or long-term storage.

(5) Confirm that the usage conditions meet the manufacturer's specifications.

(6) When replacing the Shuangdeng battery, pay attention to the state of charge of the Shuangdeng battery and the state of charge of the Shuangdeng battery used in groups!

(7) When the capacity of the Shuangdeng battery is less than 50% of the initial capacity, the Shuangdeng battery should be replaced in a timely manner.

(8) It is recommended to perform a discharge every March to June if there is no power outage. If any abnormalities are found in the charging voltage or discharge characteristics of the Shuangdeng battery, please

Replace this Shuangdeng battery.